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BRM.0002.2.2018 

 

Protokół Nr XLIV/18 

Rady Miejskiej w Szydłowcu 

z dnia 13 marca 2018 r. 

 

Sesja odbyła się w sali Szydłowieckiego Centrum Kultury - Zamek ul. Gen. 

J. Sowińskiego 2. 

W sesji uczestniczyło 14 radnych: radny Arkadiusz Sokołowski – nieobecność 

usprawiedliwiona, radny Maciej Kapturski – opuszczenie sesji usprawiedliwione.  

Udział wzięli: burmistrz Artur Ludew, skarbnik Iwona Czarnota, radca prawny Bogdan 

Królikowski oraz osoby zaproszone.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Artur Koniarczyk otworzył sesję, powitał 

zebranych i przewodniczył obradom.  

 

Przewod. obrad stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności.  

 

Ad 2. 

Wiceprzewodniczący Marek Plewa  przedstawił ustalony porządek sesji: 
 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XLII/17 z dnia 28 grudnia 2017 r. oraz protokołu Nr XLIII/18 

z dnia 30 stycznia 2018 r. 

4. Informacja z prac Burmistrza pomiędzy sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o wprowadzeniu zmian w budżecie w trybie art. 257 pkt 1 ustawy 

o finansach publicznych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców 

zawodowych i nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze 

w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Szydłowiec oraz określenia 

trybu, warunków i przypadków, w których nauczycielowi zatrudnionemu w pełnym 

wymiarze zajęć można obniżyć tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin; 

b) trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół o uprawnieniach szkół 

publicznych, niepublicznych przedszkoli i innych niepublicznych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych na terenie gminy Szydłowiec oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji; 

c) podziału gminy Szydłowiec na okręgi wyborcze, ustalenia ich numerów i granic oraz 

liczby radnych wybieranych w każdym okręgu; 

d) podziału gminy Szydłowiec na stałe obwody głosowania; 

e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2018 – 2030; 

f) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2018; 

g) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Szydłowieckiego; 

h) ustalenia trybu postępowania o udzielanie dotacji ze środków budżetu Gminy dla 

rodzinnych ogrodów działkowych działających na terenie gminy Szydłowiec, sposobu 

jej rozliczenia oraz sposobu kontroli wykorzystania dotacji; 
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i) określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Szydłowiec w 2018 r.; 

j) powołania Komisji doraźnej ds. zmiany statutów sołectw Gminy Szydłowiec; 

k) powołania Komisji doraźnej ds. zmiany Statutu Gminy Szydłowiec.  

7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za 2017 rok. 

8. Przyjęcie sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Szydłowcu za 2017 rok.  

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej o pismach i wnioskach skierowanych do 

Rady w okresie między sesjami oraz trybie ich załatwiania. 

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Wniosek 

Burmistrz Szydłowca Artur Ludew zawnioskował o zmianę kolejności projektów uchwał 

w porządku sesji ppkt 6c na ppkt 6a tj. projekt uchwały w sprawie podziału gminy 

Szydłowiec na okręgi wyborcze, ustalenia ich numerów i granic oraz liczby radnych 

wybieranych w każdym okręgu oraz ppkt 6d na ppkt 6b tj. projekt uchwały w sprawie 

podziału gminy Szydłowiec na stałe obwody głosowania.  

 

Przewod. obrad poddał wniosek pod głosowanie: 

za – 14 głosów /jednogłośnie/ 

 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XLII/17 z dnia 28 grudnia 2017 r. oraz protokołu Nr XLIII/18 

z dnia 30 stycznia 2018 r. 

4. Informacja z prac Burmistrza pomiędzy sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o wprowadzeniu zmian w budżecie w trybie art. 257 pkt 1 ustawy 

o finansach publicznych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) podziału gminy Szydłowiec na okręgi wyborcze, ustalenia ich numerów i granic oraz 

liczby radnych wybieranych w każdym okręgu; 

b) podziału gminy Szydłowiec na stałe obwody głosowania; 

c) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców 

zawodowych i nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze 

w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Szydłowiec oraz określenia 

trybu, warunków i przypadków, w których nauczycielowi zatrudnionemu w pełnym 

wymiarze zajęć można obniżyć tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin; 

d) trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół o uprawnieniach szkół 

publicznych, niepublicznych przedszkoli i innych niepublicznych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych na terenie gminy Szydłowiec oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji; 

e) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2018 – 2030; 

f) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2018; 

g) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Szydłowieckiego; 
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h) ustalenia trybu postępowania o udzielanie dotacji ze środków budżetu Gminy dla 

rodzinnych ogrodów działkowych działających na terenie gminy Szydłowiec, sposobu 

jej rozliczenia oraz sposobu kontroli wykorzystania dotacji; 

i) określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Szydłowiec w 2018 r.; 

j) powołania Komisji doraźnej ds. zmiany statutów sołectw Gminy Szydłowiec; 

k) powołania Komisji doraźnej ds. zmiany Statutu Gminy Szydłowiec.  

7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za 2017 rok. 

8. Przyjęcie sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Szydłowcu za 2017 rok.  

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej o pismach i wnioskach skierowanych do 

Rady w okresie między sesjami oraz trybie ich załatwiania. 

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Ad 3. 

Przewod. obrad poinformował, że protokoły: Nr XLII/17 z dnia 28 grudnia 2017 r. 

oraz Nr XLIII/18 z dnia 30 stycznia 2018 r. były wyłożone do wglądu i ewentualnych 

uzupełnień w Biurze Rady Miejskiej w obowiązującym terminie. Do dnia sesji nie zgłoszono 

uwag i wniosków. Wobec powyższego zaproponował przyjęcie ich bez odczytania. 

 

za – 12 głosów, przeciwnych – 0 głosów, wstrzymujących się – 2 głosy. 

 

Przewod. RM Marek Artur Koniarczyk złożył życzenia sołtysom z okazji Dnia Sołtysa, który 

przypadał na dzień 11 marca. Podziękował sołtysom za pracę i trud jaki wykonują oraz życzył 

dużo sukcesów w życiu zawodowym i osobistym oraz satysfakcji z wykonywanej funkcji 

i uznania w oczach mieszkańców.  

 

Przedstawiciel Mazowieckiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego Oddział w Radomiu 

Teresa Sodel poinformowała, że w związku z wystąpieniem pewnych zmian w składaniu 

wniosków o przyznanie płatności na rok 2018. Wnioski można składać w dwóch formach tj. na 

oświadczenie i za pomocą aplikacji ewniosek. Wytłumaczyła na czym polega złożenie wniosku 

na podstawie oświadczenia. ODR stara się informować wszystkich rolników na różnego rodzaju 

spotkaniach oraz szkoleniach. Zwróciła się do obecnych na sali sołtysów, aby jeszcze raz 

przekazali informację mieszkańcom. Takich wniosków na oświadczenie powinno być ok. 50 %, 

na dzień dzisiejszym złożonych zostało ok. 13 %. Wytłumaczyła kto może składać wniosek na 

oświadczenie. Wszystkie gospodarstwa do 10 hektarów, gospodarstwa w których nie ma 

zwierząt i gospodarstwo korzystające z jednolitej płatności obszarowej, czyli nie mające 

dodatkowych dopłat. Nie składa się wniosków a oświadczenie. Składanie wniosków na 

podstawie oświadczenia występuje do 14 marca. Czyli zostało dwa dni. Wytłumaczyła jak 

składać wnioski za pomocą aplikacji oraz jak założyć konto. Ośrodek jak co roku pomaga 

w składaniu takich wniosków, jednak wtedy jest to płatne. ODR znajduje się na ul. Wschodniej 

68. Wspomniała także o kontrolach z Państwowej Inspekcji Ochrony Roślin dotyczących 

opryskiwaczy. Zapytała czy rolnicy posiadają aktualne zaświadczenia zakupu środków. 

Odbywają się w tym temacie kursy, gdzie można uzyskać odpowiednie zaświadczenia. Kurs jest 

ważny 5 lat.  
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Organizowane są także wyjazdy na targi Agrotech w Kielcach. Podziękowała za wsparcie 

Burmistrza które udziela rolnikom.   

 

Ad 4. 

Informacja z prac Burmistrza Szydłowca pomiędzy sesjami Rady Miejskiej w Szydłowcu za 

okres od 30 stycznia 2018 roku do 12 marca 2018 roku przedstawił burmistrz Artur Ludew. 

Burmistrz wydał następujące Zarządzenia: 

 

I. W okresie od 30 stycznia do 12 marca 2018 roku wydano następujące Zarządzenia: 

1. Zarządzenie nr 11/18 z dnia 30 stycznia 2018 roku w sprawie zasad delegowania oraz 

rozliczenia kosztów związanych z podróżami służbowymi pracowników Urzędu 

Miejskiego w Szydłowcu. 

2. Zarządzenie nr 12/18 z dnia 30 stycznia 2018 roku w sprawie sporządzenia wykazu 

nieruchomości przeznaczonej do dzierżawy w trybie bezprzetargowym na okres 3 lat, 

położonej w Szydłowcu przy ul. Piaskowej, pod Stację Bazową przeznaczoną do pracy 

w systemie telefonii cyfrowej. 

3. Zarządzenie nr 13/18 z dnia 30 stycznia 2018 roku w sprawie określenia terminów 

przeprowadzania postępowania rekrutacyjnego i postępowania uzupełniającego, w tym 

terminów składania dokumentów na rok szkolny 2018/2019 do publicznych 

przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych i klas I 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Szydłowiec. 

4. Zarządzenie nr 14/18 z dnia 30 stycznia 2018 roku w sprawie określenia wzoru wniosku 

o przyjęcie kandydata do publicznego przedszkola, oddziału przedszkolnego 

w publicznej szkole podstawowej i klasy I publicznej szkoły podstawowej. 

5. Zarządzenie nr 15/18 z dnia 31 stycznia 2018 roku w sprawie ustalenia polityki(zasad) 

rachunkowości dla budżetu Gminy Szydłowiec oraz jednostki budżetowej – Urząd 

Miejski w Szydłowcu.  

6. Zarządzenie nr 16/18 z dnia 1 lutego 2018 roku w sprawie powołania Komisji 

Przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia z wolnej ręki 

na „Remont – modernizacja sieci wodociągowej w miejscowości Ciechostowice 

w ramach zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi gminnej przez wieś 

Ciechostowice gmina Szydłowiec – w tym wykonanie modernizacji sieci 

wodociągowej”. 

7. Zarządzenie nr 17/18 z dnia 6 lutego 2018 roku w sprawie powołania Komisji ds. 

Stypendiów Sportowych, Nagród i Wyróżnień. 

8. Zarządzenie nr 18/18 z dnia 7 lutego 2018 roku w sprawie powołania komisji 

opiniującej kandydatów na stanowisko Specjalisty ds. Zamówień Publicznych. 

9. Zarządzenie nr 19/18 z dnia 8 lutego 2018 roku w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne przejęcie od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy 

w Warszawie nieruchomości oznaczonej numerem działki 160 położonej 

w miejscowości Jankowice gmina Szydłowiec. 

10. Zarządzenie nr 20/18 z dnia 9 lutego 2018 roku w sprawie sporządzenia wykazu 

nieruchomości gruntowej przeznaczonej do zamiany, położonej w Szydłowcu przy 

ul. Kościuszki, oznaczonej nr działki 4342/2. 

11. Zarządzenie nr 21/18 z dnia 12 lutego 2018 roku w sprawie powołania Komisji 

Przetargowej do przygotowania i przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego na opracowanie dokumentacji projektowej oraz wykonanie 

robót budowlanych dla zamówienia w formule “ZAPROJEKTUJ I WYBUDUJ” pn. 

Rozbudowa budynku Przedszkola Samorządowego nr 2 w Szydłowcu “Mali 

Odkrywcy” z oddziałami integracyjnymi o oddział żłobkowy. 
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12. Zarządzenie nr 22/18 z dnia 12 lutego 2018 roku w sprawie powołania Komisji 

Przetargowej do przygotowania i przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego na termomodernizację budynku Warsztatów Terapii 

Zajęciowej w Szydłowcu wraz z montażem instalacji odnawialnych źródeł energii. 

13. Zarządzenie nr 23/18 z dnia 13 lutego 2018 roku w sprawie realizacji Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2018 w samorządowych przedszkolach, szkołach podstawowych 

szkołach ponadpodstawowych na terenie Gminy Szydłowiec. 

14. Zarządzenie nr 24/18 z dnia 15 lutego 2018 roku w sprawie powołania komisji 

opiniującej kandydatów na stanowisko Referenta w Referacie Zarządu Dróg. 

15. Zarządzenie nr 25/18 z dnia 15 lutego 2018 roku w sprawie powołania komisji 

opiniującej kandydatów na stanowisko Referenta w Referacie Gospodarki Komunalnej. 

16. Zarządzenie nr 26/18 z dnia 15 lutego 2018 roku w sprawie wprowadzenia opracowania 

instrukcji bezpieczeństwa pożarowego dla Urzędu Miejskiego w Szydłowcu. 

17. Zarządzenie nr 27/18 z dnia 16 lutego 2018 roku w sprawie nie wykonywania prawa 

pierwokupu w stosunku do nieruchomości gruntowej położonej w Szydłowcu przy ul. 

Poprzecznej, oznaczonej w ewidencji gruntów miasta Szydłowca jako działka 

nr 3967/2. 

18. Zarządzenie nr 28/18 z dnia 16 lutego 2018 roku w sprawie ogłoszenia I przetargu 

ustnego nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Szydłowiec oraz powołania komisji przetargowej. 

19. Zarządzenie nr 29/18 z dnia 20 lutego 2018 roku w sprawie wprowadzenia zmian 

w planie dochodów i wydatków oraz w planie finansowym zadań z zakresu 

administracji rządowej na rok 2018. 

20. Zarządzenie nr 30/18 z dnia 23 lutego 2018 roku w sprawie powołania składu Komisji 

do oceny wniosków o udzielenie dotacji na realizację zadań Gminy w zakresie rozwoju 

sportu w 2018 roku oraz określenia Regulaminu pracy Komisji. 

21. Zarządzenie nr 31/18 z dnia 23 lutego 2018 roku w sprawie powołania komisji 

opiniującej kandydatów na stanowisko Specjalisty ds. Zamówień Publicznych. 

22. Zarządzenie nr 32/18 z dnia 26 lutego 2018 roku w sprawie odwołania Zespołu 

Utrzymania Rezultatów Projektu pn. „Rozwój elektronicznej administracji 

w samorządach województwa mazowieckiego wspomagającej niwelowanie 

dwudzielności potencjału województwa” realizowanego w Urzędzie Miejskim 

w Szydłowcu. 

23. Zarządzenie nr 33/18 z dnia 26 lutego 2018 roku w sprawie ustalenia kwoty środków 

przeznaczonych na realizację Budżetu Obywatelskiego Gminy Szydłowiec na 2019 rok. 

24. Zarządzenie nr 34/18 z dnia 26 lutego 2018 roku w sprawie odwołania członka 

Młodzieżowej Rady Miejskiej w Szydłowcu.  

25. Zarządzenie nr 35/18 z dnia 27 lutego 2018 roku w sprawie powołania komisji 

konkursowej do przeprowadzenia konkursów na najładniejsze palmy i pisanki XVI 

Szydłowieckiego Kiermaszu Wielkanocnego. 

26. Zarządzenie nr 36/18 z dnia 28 lutego 2018 roku w sprawie wprowadzenia zmian 

w planie dochodów i wydatków oraz w planie finansowym zadań z zakresu 

administracji rządowej na rok 2018. 

27. Zarządzenie nr 37/18 z dnia 28 lutego 2018 roku w sprawie ustalenia wysokości 

prewspółczynnika oraz współczynnika proporcji VAT do stosowania w Urzędzie 

Miejskim w Szydłowcu w 2018 roku. 

28. Zarządzenie nr 38/18 z dnia 6 marca 2018 roku w sprawie wykazu programów 

komputerowych używanych w Wydziale Finansowym i Wydziale Podatków i Opłat 
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Lokalnych Urzędu Miejskiego w Szydłowcu oraz zasad archiwizacji danych na 

nośnikach komputerowych.  

29. Zarządzenie nr 39/18 z dnia 6 marca roku w sprawie nie wykonania prawa pierwokupu 

w stosunku do nieruchomości gruntowej położonej w m. Jankowice gmina Szydłowiec, 

oznaczonej w ewidencji gruntów jako dz. nr 462. 

30. Zarządzenie nr 40/18 z dnia 9 marca roku w sprawie ogłoszenia przetargu na zbycie 

nieruchomości gruntowej, położonej Szydłowcu przy ul. Jachowskiego i powołania 

komisji przetargowej. 

31. Zarządzenie nr 41/18 z dnia 9 marca roku w sprawie zmiany Zarządzenia nr 28/18 

Burmistrza Szydłowca z dnia 16 lutego 2018 roku w sprawie ogłoszenie I przetargu 

ustnego nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Szydłowiec oraz powołania komisji przetargowej.  

 

II. Przekazano do Rady Miejskiej w Szydłowcu następujące projekty uchwał w sprawie: 

1. Określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców 

zawodowych i nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze 

w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Szydłowiec oraz określenia 

trybu, warunków i przypadków, w których nauczycielowi zatrudnionemu w pełnym 

wymiarze zajęć można obniżyć tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin. 

2. Trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół o uprawnieniach szkół 

publicznych, niepublicznych przedszkoli i innych niepublicznych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych na terenie gminy Szydłowiec oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji. 

3. Podziału gminy Szydłowiec na okręgi wyborcze, ustalenia ich numerów i granic oraz 

liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

4. Podziału gminy Szydłowiec na stałe obwody głosowania. 

5. Zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2018 – 2030.  

6. Zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2018. 

7. Udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Szydłowieckiego. 

8. Ustalenia trybu postępowania o udzielanie dotacji ze środków budżetu Gminy dla 

rodzinnych ogrodów działkowych działających na terenie gminy Szydłowiec, sposobu 

jej rozliczenia oraz sposobu kontroli wykorzystania dotacji. 

9. Określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Szydłowiec w 2018 r. 

 

III. W okresie od 30 stycznia do 12 marca 2018 roku wydano jedną decyzję umorzeniową 

w podatku od nieruchomości dla osób prawnych w kwocie 7.040,00 zł wraz z odsetkami 

w kwocie 20,00 zł.  
 

IV. Informacja z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Szydłowcu podjętych na Sesji w dniu 

30 stycznia 2018 roku. 

1. Uchwała nr XLIII/281/18 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz 

ustalenia jej przebiegu - uchwała zrealizowana. 

2. Uchwała nr XLIII/282/18 w sprawie zmiany Uchwały Nr 110/XVIII/16 Rady Miejskiej 

w Szydłowcu z dnia 14 marca 2016 r. w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Szydłowcu - uchwała zrealizowana. 

3. Uchwała nr XLIII/283/18 w sprawie wyboru przedstawicieli Rady Miejskiej 

w Szydłowcu do Komisji ds. Stypendiów Sportowych, Nagród i Wyróżnień - uchwała 

zrealizowana. 
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4. Uchwała nr XLIII/284/18 w sprawie zmiany Uchwały Nr 29/VIII/07 Rady Miejskiej w 

Szydłowcu z dnia 27 marca 2007 r. w sprawie sposobu poboru oraz wyznaczenia 

inkasentów opłaty targowej i wysokości wynagrodzenia za inkaso - uchwała 

zrealizowana. 
5. Uchwała nr XLIII/285/18 w sprawie uchwalenia wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Szydłowiec na lata 2018 -2022 - 

uchwała zrealizowana. 
6. Uchwała nr XLIII/286/18 w sprawie określenia kryteriów wraz z liczbą punktów oraz 

dokumentów potwierdzających spełnianie kryterium w postępowaniu rekrutacyjnym do 

publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz 

klas I publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Szydłowiec - 

uchwała zrealizowana. 
7. Uchwała nr XLIII/287/18 w sprawie uchwalenia regulaminu określającego wysokość 

oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków i innych składników 

wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach prowadzonych 

przez Gminę Szydłowiec - uchwała zrealizowana. 

8. Uchwała nr XLIII/288/18 w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za 

kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady doskonalenia nauczycieli oraz 

specjalności i form kształcenia objętych dofinansowaniem w 2018 r. - uchwała 

zrealizowana. 
 

Wszystkie uchwały w ustawowym terminie 7 dni zostały przekazane do właściwego dla 

nich organu nadzoru.  

Uchwały stanowiące prawa miejscowe zostały opublikowane w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Mazowieckiego.  
 

Ad 5. 

Główna Księgowa Marzena Karlikowska poinformowała, że w budżecie gminy Szydłowiec 

na 2018 r. dokonano zmian w trybie art. 257, pkt 1 ustawy o finansach publicznych pomiędzy 

sesjami.  

Zgodnie z treścią art. 257 pkt 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (Dz. 

U. 2017 r., poz. 2077 ze zm.) wprowadzono do budżetu gminy zmiany planu dochodów i dotacji 

związanych ze zmianą kwot i uzyskaniem dotacji, w tym: 

1) Zarządzeniem Nr 29/18 Burmistrz Szydłowca z dnia 20.02.2018 r. zwiększono plan 

dochodów i dotacji o kwotę 1.604,00 zł, w związku z decyzją Wojewody 

Mazowieckiego nr 2 z dnia 29 stycznia 2018 r.; 

2) Zarządzeniem Nr 36/18 Burmistrz Szydłowca z dnia 28.02.2018 r. zmniejsza się plan 

dochodów i dotacji o kwotę 361.882,00 zł, w związku z weryfikacją przez Wojewodę 

Mazowieckiego planów finansowych, decyzja nr 3/2018 z dnia 19.02.2018 r. oraz 

decyzja nr 10 z dnia 22.02.2018 r. 

Po zmianach: 

 plan dochodów wynosi 75.144.713 zł, 

 plan wydatków wynosi 76.947.160 zł, 

 plan finansowy dochodów zadań z zakresu administracji rządowej na 2018 r. wynosi 

20.364.291 zł, 

 plan finansowy wydatków zadań z zakresu administracji rządowej na 2018 r. wynosi 

20.364.291. zł.  
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Ad 6a. 

Burmistrz Szydłowca Artur Ludew przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały 

w sprawie podziału gminy Szydłowiec na okręgi wyborcze, ustalenia ich numerów i granic oraz 

liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. W związku ze zgłoszonym, na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej w dniu 23 lutego 2018 r., wnioskiem 

o zmianę załącznika do projektu uchwały w sprawie podziału gminy Szydłowiec na okręgi 

wyborcze, ustalenia ich numerów i granic oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu, 

polegającym ma wyłączeniu z okręgu nr 9 części ul. Kolejowej tj. numerów parzystych od 12 

do 26 i włączenia ich do okręgu wyborczego nr 8, informuję, że przyjmuje się powyższy 

wniosek w formie autopoprawki do projektu uchwały.  

Przedstawił projekt uchwały w sprawie podziału gminy Szydłowiec na okręgi wyborcze, 

ustalenia ich numerów i granic oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wraz 

z uzasadnieniem. W dniu 31 stycznia 2018 r. weszła w życie ustawa z dnia 11 stycznia 2018 r. 

o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, 

funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych (Dz. U. poz. 130), na mocy 

której rady gmin zobowiązane są do dokonania podziału gmin na okręgi wyborcze w wyborach 

do rad gmin, w terminie 60 dni od dnia wejścia w życie powyższej ustawy, tj. do dnia 1 kwietnia 

2018 r.  Zgodnie z art. 419 § 2 ustawy z dnia 5 stycznia 2011 r. - Kodeksu wyborczego (Dz. U. 

z 2017 r., poz. 15 ze zmianami) Rada Miejska w Szydłowcu dokonuje podziału gminy na okręgi 

wyborcze na wniosek Burmistrza Szydłowca, ustalając numery i granice okręgów oraz liczbę 

radnych wybieranych w każdym z nich.  Proponowany podział gminy na okręgi wyborcze 

pozostaje w zgodzie z regułą, że o ich wielkości decyduje liczba mieszkańców przypadająca na 

1 mandat, zwana jednolitą normą przedstawicielstwa ustaloną zgodnie z art. 419 § 2 Kodeksu 

wyborczego. Zgodnie z art. 12 ust. 2 ustawy z dnia 11 stycznia 2018 r. o zmianie niektórych 

ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania 

i kontrolowania niektórych organów publicznych przy ustalaniu podziału gminy na okręgi 

wyborcze uwzględnia się liczbę mieszkańców ujętych w stałym rejestrze wyborców gminy na 

koniec kwartału poprzedzającego kwartał, w którym Rada dokonuje podziału gminy na okręgi 

wyborcze, tj. na dzień 31.12.2017 r. Na dzień 31 grudnia 2017 r. liczba mieszkańców ujętych 

w stałym rejestrze wyborców gminy Szydłowiec wynosiła 18701 osób. Z podzielenia liczby 

mieszkańców na liczbę wybieranych radnych – 15, jednolita norma przedstawicielstwa 

w gminie Szydłowiec wynosi 1247 osób. Mając na uwadze zasady ustalania liczby radnych 

wybieranych w okręgu wyborczym wynikające z art. 419 § 2 pkt 1 Kodeksu wyborczego, liczba 

mieszkańców w danym okręgu powinna mieścić się między 0,50 a 1,49 jednolitej normy 

przedstawicielstwa tj. dla gminy Szydłowiec minimalna liczba mieszkańców w okręgu to 624 

osoby, maksymalna liczba mieszkańców w okręgu 1858 osób. W wyniku analizy obliczeń 

ustalono, ze układ przestrzenny gminy w powiązaniu z liczbą mieszkańców, dla zachowania 

jednolitej normy przedstawicielstwa powoduje konieczność: 

1. podziału miasta Szydłowiec na 9 okręgów wyborczych, 

2.  utworzenia na terenach wiejskich gminy 6 okręgów wyborczych, poprzez połączenie  

22 sołectw w 6 okręgów wyborczych.   

Liczba mieszkańców miasta Szydłowca na dzień 31.12.2017 r. wynosiła 11663 osób, co 

podzielone przez liczbę stanowiącą normę przedstawicielstwa 1247 daje w zaokrągleniu  

9 mandatów. 

Liczba mieszkańców sołectw gminy Szydłowiec na dzień 31.12.2017 r. wynosiła 7038 osób, 

co podzielone przez liczbę stanowiącą normę przedstawicielstwa 1247 daje w zaokrągleniu  

6 mandatów.  
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Proponowany projekt uchwały uwzględnia dotychczas obowiązujący podział gminy 

Szydłowiec na okręgi wyborcze. Dokonano w nim nieznacznej zmiany granic następujących 

okręgów wyborczych: 

1) nr 7 i 9 polegającą na wyłączeniu z okręgu nr 7 ul. Strażackiej i włączeniu jej do okręgu 

wyborczego nr 9;  

2) nr 10 i 11 poprzez wyłączenie z okręgu nr 11 ulicy Wschodniej - numery nieparzyste 

od 31 do 51 oraz numery parzyste od 56 do 60  – i  włączenie jej do okręgu nr 10; 

3) nr 10 i 12 poprzez wyłączenie z okręgu nr 12 ulic Pięknej i Władysława Reymonta  

i włączenie ich do okręgu wyborczego nr 10. 

Podziału gminy na okręgi wyborcze dokonano zgodnie z zasadami określonymi  

w Kodeksie wyborczym oraz wytycznymi Państwowej Komisji Wyborczej zawartymi  

w uchwale z dnia 5 lutego 2018 r.  Mając powyższe na uwadze podjęcie uchwały jest niezbędne 

i zasadne. 

Odczytał informację Komisarza Wyborczego w Radomiu z dnia 1 marca 2018 r. o treści: 

,,Informuję, że podział gminy na okręgi wyborcze do wyboru Rady Miejskiej w Szydłowcu 

przedstawiony w załączniku do projektu uchwały Rady Miejskiej, przesłanej do Komisarza 

Wyborczego w Radomiu w dniu 26 lutego 2018 r. jest zgodny z przepisami art. 417 § 1, 2, 3 

pkt 1, art. 418 § 1, art. 419 § i art. 420 § 1 ustawy z dnia 5 stycznia 2011 r. Kodeks wyborczy 

(Dz. U. z 2017 r., poz. 15 i 1089 oraz z 2018 r., poz. 4, 130, 138) art. 17 pkt 1 ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2017 r., poz. 1875 i 2232 oraz z 2018 r., poz. 

130).” 

 

Przewod. obrad poinformował, że przedstawiona autopoprawką jest identyczna jak wnioski 

wypracowane przez Komisję Rewizyjną i Komisję Infrastruktury, które stały się niezasadne. 

Wobec powyższego zwrócił się o ich nie przedstawianie.  

 

Opinie komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Rewizyjnej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poinformował, że wpłynęło pocztą elektroniczną  pismo od Mazowieckiego 

Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie w sprawie ustalenia liczby radnych wybieranych 

w wyborach 2018 roku na obszarze województwa mazowieckiego. Zwarta jest w nim 

informacja o liczbie radnych wybieranych do rad gmin na terenie województwa i jest to 

potwierdzenie, że na terenie naszego powiatu wybieranych jest 17 radnych powiatowych i 15 

radnych w gminie.  

Otrzymał także wniosek z dnia 8 marca 2018 r. od mieszkańców ulicy Górnej o treści:  

,,My niżej podpisani mieszkańcy ulicy Górnej w Szydłowcu zwracamy się o wyłączenie 

odcinka ulicy Górnej od ulicy Partyzantów do ulicy Narutowicza z okręgu wyborczego nr 15 

i przypisanie ww. odcinka do okręgu 14. Wniosek nasz motywujemy brakiem zaangażowania 

radnych okręgu nr 15 naszą ulicą. Mieszkańcy wskazanego odcinka ulicy Górnej bardziej 

utożsamiają się z okręgiem nr 14.” Podpisało się pod wnioskiem 21 mieszkańców. 

Odnosząc się do ww. pisma poinformował, że w okręgu nr 15 jest tylko jeden radny nie dwóch.  

 

Radny Krzysztof Gula stwierdził, że ul. Górna do poprzednich wyborów pozostawała 

w okręgu nr 15. Jednak odkąd pamięta  ul. Górna zawsze była przypisana do ul. Narutowicza. 

Przychylił się do wniosku mieszkańców i złożył wniosek tożsamy o treści:   
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Wniosek radnego Krzysztofa Guli 

Wnioskuje w imieniu mieszańców ul. Górnej w Szydłowcu o wyłączenie odcinka ulicy 

Górnej od ulicy Partyzantów do ulicy Narutowicza z okręgu wyborczego nr 15 

i przypisanie ww. odcinka do okręgu 14. Wniosek motywowany brakiem zaangażowania 

radnych okręgu nr 15 ulicą. Mieszkańcy wskazanego odcinka ulicy Górnej bardziej 

utożsamiają się z okręgiem nr 14.”  

 

Przewod. obrad zwrócił się o przedstawienie numerów mieszkań na tym odcinku ul. Górnej. 

 

Radny Krzysztof Gula stwierdził, że nigdy numery nie były podawane. To odcinek ulicy 

Górnej od ulicy Partyzantów do ulicy Narutowicza.  Poprzednim razem została cała ulica Górna 

w okręgu 15.  

 

Przewod. obrad oznajmił, że dopytywał dlatego ponieważ występuje jeszcze odcinek 

ul. Górnej od ul. Partyzantów do ul. Sportowej. Zaznaczył, że odcinek który wskazał radny 

łączy się z ulicą Małą. W tym momencie jeżeli wyłączony będzie ten odcinek to ul. Mała 

pozostałaby w okręgu nr 14. Nie wie jak by to się miało do podziału terytorialnego.   

 

Burmistrz Szydłowca Artur Ludew stwierdził, że na posiedzeniach komisji odbywały się 

dyskusje na ten temat. Wnioski były doprecyzowane jeżeli chodzi o nazwy ulic. Był warunek 

aby przedstawić numery domów jakich dotyczy zmiana w zaproponowanym wniosku. 

Zaznaczył, że projekt uchwały musi zostać skonsultowany z Komisarzem Wyborczym. 

Autopoprawkę którą przedstawił także należało przesłać do Komisarza Wyborczego. 

Przedstawiony projekt uchwały został zaakceptowany przez Komisarza Wyborczego, należy 

zdawać sobie sprawę, że każde zmiany  potrzebują akceptacji Komisarza. Projekt uchwały musi 

być za każdym razem konsultowany z Komisarzem Wyborczym.   

 

Radny Paweł Bloch wyraził zdanie, że nie ma specjalnego problemu z tym, aby ewentualnie 

jeszcze coś skonsultować z Komisarzem Wyborczym, także zmiany które mogłyby być 

wprowadzone na sesji. Dodał, że większość radnych zgodziła się aby nastąpiły zmiany 

pomiędzy 8 a 9 okręgiem wyborczym, które także były argumentowane, że mieszkańcy 

z określonej części ul. Kolejowej bardziej się utożsamiają i identyfikują z innym radnym. 

W przypadku okręgu 14 i 15 występuje podobna sytuacja. Zwrócił się do radnych, aby bardziej 

posłuchali głosu społeczeństwa i zagłosowali tak jak potrzeba.  

 

Radny Krzysztof Gula zwrócił się z prośbą o wzięcie pod uwagę głosu mieszkańców 

zawartego we wniosku podpisanego przez 21 osób.  

 

Wniosek radnego Krzysztofa Guli poddano pod głosowanie: 

za – 6 głosów, przeciwnych – 8 głosów, wstrzymujących się  - 0 głosów.  

 

Wniosek nie uzyskał akceptacji.  

 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie:  

za – 8 głosów, przeciwnych – 5 głosów, wstrzymujących się - 1 głos.  

 

Ad 6b.  

Burmistrz Szydłowca Artur Ludew przedstawił projekt uchwały w sprawie podziału gminy 

Szydłowiec na stałe obwody głosowania wraz z uzasadnieniem. Stosownie do art. 12 ustawy 

z dnia 5 stycznia 2011 roku – Kodeks wyborczy (Dz. U. z 2017 r,. poz. 15 ze zmianami) 
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w wyborach głosowanie przeprowadza się w stałych obwodach głosowania utworzonych na 

obszarze gminy. Stały obwód głosowania powinien obejmować od 500 do 4000 mieszkańców. 

W przypadkach uzasadnionych miejscowymi warunkami obwód może obejmować mniejszą 

liczbę mieszkańców. Rada Miejska w Szydłowcu, zgodnie z art. 12 § 2 wyżej cytowanej ustawy 

dokonuje  podziału gminy na stałe obwody głosowania w drodze uchwały, na wniosek 

Burmistrza Szydłowca. Dokonując podziału gminy na obwody głosowania określa się  numery 

obwodów, ich granice oraz siedziby obwodowych komisji wyborczych. Konieczność podjęcia 

przedłożonej uchwały wynika z zapisów art. 13 ust 1 ustawy z dnia 11 stycznia 2018 r o zmianie 

niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, 

funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych (Dz. U. poz. 130), który 

zobowiązuje Radę do dokonania podziału gminy na obwody głosowania w terminie miesiąca 

od dnia podziału gminy na okręgi wyborcze. 

W przedłożonej uchwale zachowano dotychczasową liczbę obwodów głosowania – 11. 

Dokonano zmiany granic obwodów głosowania nr 1 i 2 poprzez wyłączenie ul. Ogrodowej 

z obwodu głosowania Nr 2 i włączenie jej do obwodu głosowania Nr 1 oraz obwodów 

głosowania nr 5 i 6, wyłączając z obwodu głosowania nr 6 ulice Piękną i Władysława Reymonta  

i włączając je do obwodu głosowania nr 5.  

Bez zmian pozostały siedziby obwodowych komisji wyborczych, uaktualniono tylko nazwy 

jednostek, w których się znajdują.  

 

Opinie komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Rewizyjnej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie:  

za – 9 głosów, przeciwnych – 5 głosów, wstrzymujących się - 0 głosów.  

 

Ad 6c.  

Dyrektor Zespołu Edukacji i Finansów Oświaty Aneta Furmańska przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców 

zawodowych i nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze w przedszkolach 

i szkołach prowadzonych przez Gminę Szydłowiec oraz określenia trybu, warunków 

i przypadków, w których nauczycielowi zatrudnionemu w pełnym wymiarze zajęć można 

obniżyć tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin wraz z uzasadnieniem. Obowiązkowy 

tygodniowy wymiar zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych prowadzonych 

bezpośrednio z uczniami lub wychowankami  albo na ich rzecz,  nauczycieli zatrudnionych 

w pełnym wymiarze określa ustawa z  26 stycznia 1982 r.  – Karta Nauczyciela. W przypadku 

nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela organ prowadzący szkołę lub 

placówkę określa na podstawie art. 42 ust. 7 pkt 3  Karty Nauczyciela tygodniowy 

obowiązkowy wymiar godzin zajęć tych nauczycieli w trybie odrębnej uchwały. Art. 76  

ustawy z dnia 27 października 2017r.o finansowaniu zadań oświatowych  (Dz. U. z 2017 r. poz. 

2203) wprowadza zmiany w przepisach ustawy Karta Nauczyciela. W przytoczonej ustawie 

wprowadzono zapis mówiący o tym, że tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin zajęć 

pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych  

nie może przekraczać 22 godzin. Ponadto ustawa określa, że tygodniowy obowiązkowy wymiar 

godzin zajęć nauczycieli posiadających kwalifikacje z zakresu pedagogiki specjalnej 

zatrudnianych dodatkowo w celu współorganizowania kształcenia integracyjnego oraz 

współorganizowania kształcenia uczniów niepełnosprawnych, niedostosowanych społecznie 

oraz zagrożonych niedostosowaniem społecznym wynosi 20.  
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 Natomiast z art. 42a ust 1 wynika kompetencja organu prowadzącego do określenia 

przypadków obniżenia nauczycielowi obowiązkowego tygodniowego wymiaru godzin, co 

określone zostało § 2 uchwały. Wobec powyższego wynika konieczność dostosowania uchwał 

przez jednostki samorządu terytorialnego do nowych regulacji prawnych. 

Podjęcie niniejszej uchwały uważa się więc za uzasadnione. 

 

Opinie komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie z wnioskiem: 

 

Wniosek  

Komisja wnioskuje o zastąpienie w § 2 ust. 1 w tabeli w punkcie 3 zapisu „Dyrektor szkoły 

liczącej od 9 do 14 oddziałów” zapisem „Dyrektor szkoły liczącej od 10 do 14 oddziałów” 

 

Wniosek poddano pod głosowanie: 

za – 14 głosów /jednogłośnie/ 

 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie z wnioskiem:  

za – 14 głosów /jednogłośnie/ 

 

Ad 6d.  

Dyrektor Zespołu Edukacji i Finansów Oświaty Aneta Furmańska przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół 

o uprawnieniach szkół publicznych, niepublicznych przedszkoli i innych niepublicznych form 

wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie gminy Szydłowiec oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji wraz 

z uzasadnieniem. Zgodnie z art. 38 ustawy z dnia 27 października 2017 r. o finansowaniu zadań 

oświatowych (Dz. U. z 2017 r., poz. 2203) organ stanowiący jednostki samorządu 

terytorialnego w drodze uchwały ustala tryb udzielania i rozliczania dotacji, tryb 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobierania i wykorzystywania, a także zakres 

danych, które powinny być zawarte we wniosku o udzielenie dotacji i w rozliczeniu jej 

wykorzystania oraz termin przekazania informacji o liczbie dzieci, termin i sposób rozliczenia 

wykorzystania dotacji. Uchwałą Nr 2.28.2018 z dnia 19 stycznia 2018 r. Kolegium Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Warszawie orzekło o nieważności części Uchwały Nr XLI/271/17 Rady 

Miejskiej w Szydłowcu w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

szkół o uprawnieniach szkół publicznych, niepublicznych przedszkoli i innych niepublicznych 

form wychowania przedszkolnego prowadzonych na ternie gminy Szydłowiec oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobierania i wykorzystywania dotacji. W projekcie 

uchwały uwzględniono ustalenia Kolegium Izby. Wobec powyższego, podjęcie niniejszej 

uchwały jest uzasadnione.  

 

Radny Maciej Kapturski opuścił sesję – opuszczenie usprawiedliwione.  

 

Opinie komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie:  

za – 13 głosów /jednogłośnie/ 
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Ad 6e.  

Główna Księgowa Marzena Karlikowska przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2018 – 2030. 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szydłowiec na lata 2018 – 2030. 

 

Opinie komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie:  

za – 12 głosów, przeciwnych – 0 głosów, wstrzymujących się – 0 głosów. 

 

Ad 6f.  

Główna Księgowa Marzena Karlikowska przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały 

w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2018. W związku 

z otwarciem ofert na zadanie inwestycyjne pn. ,,Utworzenie Żłobka Miejskiego Nr 2 poprzez 

rozbudowę Przedszkola Samorządowego nr 2 w Szydłowcu ,,Mali Odkrywcy” z oddziałami 

integracyjnymi” zwiększa się środki na powyższym zadaniu o kwotę 430.000 zł, do łącznej 

kwoty 930.000 zł. Zwiększeniu o kwotę 430.000 zł ulega plan wydatków, plan przychodów – 

z wolnych środków oraz deficyt.  

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Szydłowiec na 

rok 2018. 

 

Opinie komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie:  

za – 13 głosów /jednogłośnie/ 

 

Ad 6g.  

Główna Księgowa Marzena Karlikowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Szydłowieckiego wraz z uzasadnieniem. Zgodnie z zapisami 

Uchwały Budżetowej na rok 2018, postanowiono, iż Gmina Szydłowiec będzie partycypować 

w kosztach zadania inwestycyjnego  realizowanego przez Powiat Szydłowiecki: 

„Dofinansowanie do zakupu mobilnego zbiornika do awaryjnego transportu wody pitnej dla 

Powiatu Szydłowieckiego” w wysokości 5.000 zł. Zadanie współfinansowane jest przez 

wszystkie Gminy Powiatu Szydłowieckiego oraz Powiat. W związku z powyższym zachodzi 

konieczność podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Szydłowieckiego.  

Opinie komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie:  

za – 13 głosów /jednogłośnie/ 
 

Ogłoszono 10 minutową przerwę.  
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Ad 6h. 

Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami Komunalnymi i Ochrony Środowiska 

Janusz Pytlak przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu postępowania 

o udzielanie dotacji ze środków budżetu Gminy Szydłowiec dla rodzinnych ogrodów 

działkowych działających na terenie gminy Szydłowiec, sposobu jej rozliczania oraz sposobu 

kontroli wykorzystania dotacji wraz z uzasadnieniem. Ustawa z dnia 13 grudnia 2013 r. 

o rodzinnych ogrodach działkowych (Dz. U. z 2017 r. poz. 2176) określa zasady zakładania, 

funkcjonowania i likwidacji rodzinnych ogrodów działkowych (ROD), prawa i obowiązki 

działkowców, zasady ich zrzeszania się oraz zadania organizacji działkowców. 

Ustawa zobowiązuje organy administracji rządowej i jednostek samorządu terytorialnego do 

tworzenia warunków dla rozwoju ROD (art. 6 ust 1 ustawy). Zgodnie z art. 17 ust 1 i 2 ustawy 

stowarzyszenie ogrodowe, prowadzące ROD na obszarze danej gminy może otrzymywać 

dotację celową z budżetu tej gminy, z zastosowaniem przepisów ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 

r. o finansach publicznych (Dz. U. z 2017 r. poz. 2077) w zakresie udzielenia dotacji celowych 

dla podmiotów niezaliczanych do sektora finansów publicznych i niedziałających w celu 

osiągnięcia zysku. Dotacja ma służyć realizacji celu publicznego, związanego z zadaniem 

gminy, o których mowa w art. 6 ust 1 i może być przeznaczona w szczególności na budowę lub 

modernizację infrastruktury ogrodowej, jeżeli wpłynie to na poprawę warunków do korzystania 

z ROD przez działkowców lub zwiększy dostępność społeczności lokalnej do tego ROD. 

Biorąc powyższe pod uwagę, podjęcie niniejszej uchwały należy uznać za uzasadnione. 

 

Opinie komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie:  

za – 13 głosów /jednogłośnie/ 
 

Ad 6i. 

Kierownik Referatu Gospodarowania Odpadami Komunalnymi i Ochrony Środowiska 

Janusz Pytlak przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Szydłowiec w 2018 r. wraz z uzasadnieniem. Uchwalenie programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Szydłowiec w 2018 

roku wynika z art. 11 ust 1 ustawy  

o ochronie zwierząt z dnia 21 sierpnia 1997 r. ( Dz. U. z 2017 r. poz. 1840 ).  

Przyjęcie programu ograniczy na terenie gminy Szydłowiec zjawisko bezdomności zwierząt, 

stanowiące zagrożenie dla ludzi oraz powodujące cierpienie zwierząt. 

Program będzie limitowany wysokością środków finansowych przeznaczonych  

w budżecie Gminy Szydłowiec na jego realizację do kwoty 70 000,00 zł. 

Projekt uchwały został przedstawiony do zaopiniowania: 

 Powiatowemu Lekarzowi Weterynarii z/s w Orońsku - opinia pozytywna. 

 organizacjom społecznym, których statutowym celem działania jest ochrona zwierząt – 

opinia pozytywna. 

 dzierżawcom obwodów łowieckich, działających na obszarze gminy - opinia 

pozytywna. 

 

Opinie komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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Projekt uchwały został poddany pod głosowanie:  

za – 12 głosów, przeciwnych – 0 głosów, wstrzymujących się – 0 głosów. 

 

Ad 6j.  

Przewod. RM Marek Artur Koniarczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania 

Komisji doraźnej ds. zmiany statutów sołectw Gminy Szydłowiec wraz z uzasadnieniem. 

Statuty sołectw Gminy Szydłowiec nie były aktualizowane przez ostatnich kilka lat zachodzi 

zatem konieczność przystosowanie zapisów statutów sołectw do nowo obowiązujących 

przepisów prawa. Zgodnie z art. 35 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2017 r., poz. 1875 ze zm.) organizację i zakres działania jednostki pomocniczej 

określa rada gminy odrębnym statutem, po przeprowadzeniu konsultacji z mieszkańcami. Statut 

jednostki pomocniczej określa w szczególności: nazwę i obszar jednostki pomocniczej, zasady 

i tryb wyborów organów jednostki pomocniczej, organizację i zadania organów jednostki 

pomocniczej, zakres zadań przekazywanych jednostce przez gminę oraz sposób ich realizacji, 

zakres i formy kontroli oraz nadzoru organów gminy nad działalnością organów jednostki 

pomocniczej. Na podstanie § 56 ust. 1 Statutu Gminy Szydłowiec ,,Rada powołuje ze swego 

grona stałe i doraźne Komisje do wykonywania określonych zadań”. Powołanie Komisji 

doraźnej ds. zmiany statutów sołectw Gminy Szydłowiec umożliwi rozpoczęcie prac w sprawie  

dostosowania zapisów statutów sołectw do nowo obowiązujących przepisów prawa. Uchwała 

nie wywołuje skutków finansowych. Mając powyższe na uwadze podjęcie przedłożonego 

projektu uchwały jest w pełni uzasadnione. 

Dopowiedział, że zwrócił się z prośbą do sołtysów o pomoc w pracach tej Komisji i ośmiu 

sołtysów wyraziło akces do pracy w niej.   
 

Opinie komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie wraz z wnioskiem.  

 

Wniosek 

W projekcie uchwały w sprawie powołania Komisji doraźnej ds. zmiany statutów sołectw 

Gminy Szydłowiec w § 1 usunąć słowa „Przewodniczący Komisji”. 

 

Wiceprzewodniczący Marek Plewa poinformował, że to on był autorem tego wniosku, aby 

wybrać przewodniczącego tej komisji na pierwszym posiedzeniu, ale ze smutkiem chciałby 

wycofać wniosek, ponieważ w obecnym statucie jest wyraźny zapis, że przewodniczącego 

komisji powołuje cała Rada Miejska.  

 

Przewod. obrad poinformował, że do członkostwa w Komisji zgłosiło się siedmioro radnych. 

Dodał, że wpłynęło oświadczenie p. Jadwigi Kopeckiej na chęć uczestniczenia w pracach 

Komisji i będzie to osoba oddelegowana z ramienia Burmistrza. Bardzo cieszy go fakt, że 

wreszcie został podjęty temat zmian w statutach sołectw, ponieważ składał pewne deklaracje 

na spotkaniach w radach sołeckich, wynikło to także ze sposobu głosowania i z sytuacji jakie 

miały miejsce w poszczególnych sołectwach. Zadeklarował się, że takie rzeczy w tej kadencji 

zostaną uregulowane.  
Zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego Komisji doraźnej. 

 

Radny Paweł Bloch zgłosił kandydaturę wiceprzewodniczącego RM Józefa Jarosińskiego. 

 

Przewod. obrad stwierdził, że nie można powoływać radnego, który nie wyraził zgody na 

członkowsko w tej Komisji. Akces wyrazili radni: Marek Artur Koniarczyk, Dorota Jakubczyk, 
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Leszek Jakubowski, Marek Plewa, Tadeusz Rut, Arkadiusz Sokołowski, Agnieszka Ślizak i to 

z nich należałoby wybrać przewodniczącego.  

 

Radny Paweł Bloch zgłosił kandydaturę wiceprzewodniczącego RM Marka Plewę. 

 

Wiceprzewodniczący RM Marek Plewa nie wyraził zgody.   

 

Wiceprzewodniczący RM Marek Plewa zgłosił kandydaturę radnego Leszka 

Jakubowskiego.  

 

Radny Leszek Jakubowski nie wyraził zgody. 

 

Wiceprzewodniczący RM Marek Plewa zgłosił kandydaturę radnej Agnieszki Ślizak. 

 

Radna Agnieszka Ślizak nie wyraziła zgody. 

 

Radna Dorota Jakubczyk zgłosiła kandydaturę przewod. RM Marka Artura Koniarczyka. 

  

Przewod. M. Koniarczyk wyraził zgodę.  

 

Poddano pod głosowanie skład osobowy Komisji doraźnej ds. zmiany statutów sołectw 

Gminy Szydłowiec: Marek Artur Koniarczyk – Przewodniczący Komisji, Dorota 

Jakubczyk, Leszek Jakubowski, Marek Plewa, Tadeusz Rut, Arkadiusz Sokołowski, 

Agnieszka Ślizak. 

 

za – 12 głosów, przeciwnych – 0 głosów, wstrzymujących się – 1 głos. 

 

Projekt uchwały w sprawie Komisji doraźnej ds. zmiany statutów sołectw Gminy 

Szydłowiec powołania został poddany pod głosowanie w składzie osobowym: Marek 

Artur Koniarczyk – Przewodniczący Komisji, Dorota Jakubczyk, Leszek Jakubowski, 

Marek Plewa, Tadeusz Rut, Arkadiusz Sokołowski, Agnieszka Ślizak. 

  

za – 12 głosów, przeciwnych – 0 głosów, wstrzymujących się – 1 głos. 

 

Ad 6k. 

Przewod. RM Marek Artur Koniarczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania 

Komisji doraźnej ds. zmiany Statutu Gminy Szydłowiec wraz z uzasadnieniem. W dniu 31 

stycznia weszła w życie ustawa z dnia 11 stycznia 2018 r. o zmianie niektórych ustaw w celu 

zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania 

niektórych organów publicznych (Dz. U. z 2018 r.,  poz. 130) wprowadzająca znaczące zmiany 

w ustawie o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2017 r., poz. 1875 ze zm.). Zachodzi zatem 

konieczność przystosowanie zapisów Statutu do nowo obowiązujących przepisów prawa m. in. 

do transmisji i utrwalania obrad rady gminy, debacie nad raportem o stanie gminy, głosowania 

jawne na sesjach rady, klubach radnych itd. Na podstawie § 56 ust. 1 Statutu Gminy Szydłowiec 

,,Rada powołuje ze swego grona stałe i doraźne Komisje do wykonywania określonych zadań”. 

Powołanie Komisji doraźnej ds. zmiany Statutu Gminy Szydłowiec umożliwi rozpoczęcie prac 

nad dostosowaniem zapisów Statutu do nowo obowiązujących przepisów prawa. Uchwała nie 

wywołuje skutków finansowych. Mając powyższe na uwadze podjęcie przedłożonego projektu 

uchwały jest w pełni uzasadnione.  
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Opinie komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. RM Marek Artur Koniarczyk zgłosił kandydaturę na przewodniczącego Komisji 

wiceprzewodniczącego Marka Plewę. 

 

Wiceprzewodniczący Marek Plewa wyraził zgodę.  

 

Poddano pod głosowanie skład Komisji doraźnej ds. zmiany Statutu Gminy Szydłowiec: 

Marek Plewa – Przewodniczący Komisji, Dorota Jakubczyk, Marek Artur Koniarczyk, 

Arkadiusz Sokołowski. 

 

za – 11 głosów, przeciwnych – 1 głos, wstrzymujących się – 1 głos. 

 

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji doraźnej ds. zmiany Statutu Gminy 

Szydłowiec został poddany pod głosowanie w składzie osobowym: Marek Plewa – 

Przewodniczący Komisji, Dorota Jakubczyk, Marek Artur Koniarczyk, Arkadiusz 

Sokołowski. 

 

za – 11 głosów, przeciwnych – 1 głos, wstrzymujących się – 2 głosy. 

 

Reasumpcja głosowanie w związku z § 49 pkt 5 Statutu Gminy. 

 

za – 10 głosów, przeciwnych – 1 głos, wstrzymujących się – 2 głos. 

 

Ad 7.  

Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za 2017 rok.  

Komisja Edukacji pracowała nad przyjęciem tego sprawozdania i wydała opinia 

pozywaną. 

 

Wobec braku uwag i zapytań przyjęto sprawozdanie poprzez aklamację.  

 

Ad 8.  

Przyjęcie sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Szydłowcu za 2017 rok.  

Komisja Edukacji pracowała nad przyjęciem tego sprawozdania i wydała opinia 

pozywaną. 

 

Wobec braku uwag i zapytań przyjęto sprawozdanie poprzez aklamację.  

 

Ad 9.  

Radny Paweł Bloch złożył zapytanie: 

 Do Referatu Gospodarki Komunalnej, aby na Książku Nowym zaplanowano wiosenne 

czyszczenie wszystkich rowów na całej długości drogi, oraz remont świeżo położonego 

chodnika, który został zalany wodą, 

 Zwrócił się o uzupełnienie informacji na Biuletynie Informacji Publicznej w sprawie 

brakujących oświadczeń majątkowych kierowników jednostek organizacyjnych Urzędu 

Miejskiego w Szydłowcu, w szczególności Kierownika Referatu Gospodarki 

Komunalnej, 
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 Zapytał na jakim etapie jest sprawa firmy pobierającej nielegalnie wodę w Szydłowcu, 

tj. Spółki Polmink, akt oskarżenia został złożony przez prokuraturę w dniu 22.09.2017 r. 

 

Zwrócił się o odpowiedź na piśmie w powyższych sprawach.  

 

Radny Krzysztof Gula zapytał Przewodniczącego Rady Miejskiej: 

 poprosił o udzielenie odpowiedzi na piśmie Przewodniczącego Rady Miejskiej 

w sprawie wniosku mieszkańców ul. Górnej dot. podziału gminy Szydłowiec na okręgi 

wyborcze, ustalenia ich numerów i granic. Jeżeli Przewodniczący RM nie odpowie na 

któryś z adresów ww. pisma może odpowiedzieć na adres radnego. Zapytał dlaczego 

został ten wniosek odrzucony. Dlaczego tak wybiórczo załatwia się tematy na sesji 

i posiedzeniach komisji, kiedy radna A. Majstrak zgłosiła wniosek to został 

uwzględniony, a w przypadku ul. Górnej wniosek poparty przez mieszkańców został 

odrzucony bezdyskusyjnie. Dlaczego jego wniosek został w tym temacie odrzucony.  

Zapytał Burmistrza Szydłowca: 

 w sprawie zwiększenia planu wydatków o kwotę 546.000 zł – wprowadzenie nowego 

zadania pn. ,,Budowa ulicy ul. Parkowej w Szydłowcu”, dlaczego nie można było 

przekazać tych środków na inną ulicę np. ul. Podzamcze, ul Dworską, ul. Zieloną, ul. 

Krótką, ul. Małą. Dlaczego przeznaczono środki na tą właśnie ulice.  

 Po raz kolejny zwrócił się z prośbą o posprzątanie na Rynku Wielkim oraz wzdłuż 

ul. Radomskiej wokół drzew. Znajduje się tam flizelina, która bardzo źle i niedbale 

wygląda. Była tam dosypana kora. Mieszkańcy się bardzo denerwują widząc ten stan 

rzeczy.  

  

Przewod. obrad zapytał czy ma być to odpowiedź Przewodniczącego RM czy radnego Marka 

Artura Koniarczyka. Poprosił, aby takie pytania zadawał w punkcie ,,sprawy różne”. Na 

zapytanie, które skierował do niego radny, w odpowiedzi na nie, będzie posiłkował się opiniami 

wszystkich komisji stałych, o które wystąpi jako Przewodniczący RM. Tak jak to wielokrotnie 

czynił kiedy są kierowane pytania do niego od mieszkańców. Rzadko się zdarza, że sam 

odpowiada na pisma. Poprosi o opinie wszystkie komisji stałe.  

Odnosząc się do odrzuconego wniosku radnego. Takie zapadły decyzją większości Rady 

i należy to uszanować. To jest decyzja poszczególnych radnych. Nie będzie nikogo wywoływać 

,,do tablicy” i prosił o wyjaśnienie swoich decyzji.  
 

 

Przewod. RM Marek Artur Koniarczyk złożył interpelacje na piśmie: /w zał. do prot./  

 

1. Na terenie Miasta i Gminy Szydłowiec istnieją zapadające się kratki burzowe deformując 

asfalt tworząc wgłębienia, niebezpieczne dla ruchu drogowego. W związku z powyższym 

wnioskuję o ponowny wiosenny przegląd wszystkich kratek i ich ewentualną naprawę. 

Istnieje zagrożenie ze względu na bezpieczeństwo ruchu pojazdów i pieszych. 

2. W związku z kończącą się zimą wnoszę o uprzątniecie zalegającego piachu z ulic naszej 

Gminy (zwłaszcza przy krawężnikach) oraz uprzątnięcie terenów zielonych i placów zabaw 

w Gminie z różnego rodzaju odpadów i śmieci przez odpowiednie służby komunalne. 

3. W imieniu mieszkańców „Osiedla nad Zalewem” i własnym wnoszę o dobudowanie 

chodnika (długości ok. 10 m) do wejścia na placu zabaw od ul. Mickiewicza na terenie tego 

osiedla, z którego to placu korzysta bardzo dużo dzieci z rodzicami. 

4. W związku z wcześniejszymi pismami Państwa Katarzyny i Piotra Chwastek z ul. Jodłowej 

dotyczącymi pasa drogowego i przebiegu granic działki nr 2419/2, ustalenia 

odszkodowania i nadaniu kategorii drogi gminnej powyższej ulicy wnoszę o udzielenie 



19 
 

informacji na temat ww. sporu trwającego kilka lat i sposobie jego rozwiązania jeżeli do 

takiego doszło? 

5. Chciałbym poruszyć temat zalegających przed posesjami płyt eternitu z rozbiórek. Czy 

posiadamy lub będziemy posiadać środki finansowe w tym zewnętrzne na utylizacje tych 

płyt w 2018 r., ile płyt odebrano w 2017 r.? 

6. W związku z wypowiedziami Minister Edukacji Narodowej Anna Zalewska  cyt.  

"Szczególnie zależy nam na stworzeniu jak najlepszych warunków pracy nauczycieli, 

dlatego wspieramy samorządy w wykonywaniu ich ustawowych obowiązków" i dodała, że 

m.in. z tego też względu został przygotowany rządowy program "Aktywna tablica" 

(realizowany w latach 2017-2019) i tworzona jest Ogólnopolska Sieci Edukacyjna. 

Poinformowała, że niebawem zostanie również uruchomiony projekt "Laboratorium", który 

zakłada m.in. doposażenie szkół podstawowych, szczególnie tych, które nie posiadały 

dotychczas specjalistycznych pracowni w sprzęt i materiały wspierające nauczanie biologii, 

geografii, fizyki i chemii. Dlatego wnoszę o bieżące monitorowanie tych projektów 

i wykorzystanie ich w szydłowieckich placówkach oświatowych dla podniesienia jakości 

ich usług. 

7. Na jakim etapie procedowania są zadania budżetowe: 

 remont ulic na Osiedlu przy Placu M. Konopnickiej; 

 wykonanie gminnej drogi dojazdowej oznaczonej na planie PZP strefy S-1 – 51 KPJ 

od ul. Północnej, 

 przebudowa ul. Źródlanej, 

 modernizacja Pl. M. Konopnickiej w Szydłowcu oraz wyjaśnienie powodów braku 

realizacji ubiegłorocznego zadania: „Wykonanie modernizacji oświetlenia 

ulicznego na terenie gminy Szydłowiec” w kontekście unieważnienia zamówienia 

publicznego na w/w zadanie z dn. 9.01.2018 r. z jednego powodu tj. nie uchwalenia 

przez RM w Szydłowcu środków finansowych na to zadanie na sesji budżetowej 

w dniu 28 grudnia 2017 r. i czy w tym roku budżetowym Gmina Szydłowiec 

powróci do wykonania tego tak bardzo potrzebnego zadania? 

8. Wnoszę o kontynuowanie prac nad zmianami w zapisach Uchwały Nr 220/XXXV/2001 

RM w Szydłowcu, które to zapisy są nie zaktualizowane i powodują brak możliwości dla 

mieszkańców naszej Gminy uzyskania prawnych regulacji odnośnie wielu dróg gminnych 

i ich funkcjonowania zgodnie z wielokrotnie nowelizowaną Ustawą o drogach publicznych. 

9. W związku z możliwością wsparcia unijnego poprzez nabory RPO WM 2014-2020 wnoszę 

o odpowiedź jakie w najbliższym czasie odpowiednie Wydziały Urzędu Miejskiego 

w Szydłowcu będą składać wnioski aplikacyjne w związku harmonogramem RPO WM 

w tym na zwiększenie dostępności do edukacji przedszkolnej poprzez m.in.: tworzenie 

nowych miejsc wychowania przedszkolnego, dostosowanie istniejących miejsc 

wychowania przedszkolnego do potrzeb dzieci z niepełnosprawnościami lub realizacja 

dodatkowej oferty edukacyjnej i specjalistycznej na ich rzecz; rozszerzenie ofert 

o dodatkowe zajęcia wyrównujące szanse edukacyjne dzieci; doskonalenie umiejętności 

nauczycieli ośrodków wychowania przedszkolnego. Dotacja RPO 10.1.4  od 19.02.2018 do 

06.03.2018. 

10. W ubiegłym roku zostały ogłoszone przez Ministra Sportu i Turystyki programy:  

1) powszechnej nauki pływania „Umiem pływać” oraz 2) zajęć sportowych dla uczniów 

z elementami gimnastyki korekcyjno-kompensacyjnej. Jeżeli wnioski nie zostały złożone 

przez Gminę Szydłowiec oraz UKS-y działające przy szkołach w Gminie Szydłowiec to 

jaki był powód ? Na podstawie decyzji Ministra Sportu i Turystyki z 31 stycznia 2018 r.:246 

podmiotów (Gmin w Polsce) i klubów sportowych działających w formie stowarzyszeń 

oraz innych organizacji pozarządowych otrzymało dofinansowanie na prowadzenie w 2018 

roku zajęć sportowych dla uczniów, organizowane w ramach Programu powszechnej nauki 
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pływania „Umiem pływać” adresowanego do uczniów szkół podstawowych z klas I – III 

w całej Polsce. Zakładał systematyczny i powszechny udział dzieci w pozalekcyjnych 

i pozaszkolnych zajęciach sportowych z zakresu nauki pływania. Podmioty otrzymały 

łącznie kwotę 19 mln 250 tys. zł. 126 podmiotów (Gmin w Polsce) i klubów sportowych 

działających w formie stowarzyszeń oraz innych organizacji pozarządowych otrzymało 

dofinansowanie na prowadzenie w 2018 roku zajęć sportowych dla uczniów z elementami 

gimnastyki korekcyjno-kompensacyjnej. Podmioty otrzymały łącznie kwotę 5 mln zł. 

11. Czy zostanie złożony wniosek (ewentualnie jakie inwestycje sportowe będą brane pod 

uwagę) przez Gminę Szydłowiec do programu „Sportowa Polska – Program rozwoju 

lokalnej infrastruktury sportowej” z Ministerstwa Sportu i Turystyki lub innego? Na 

wsparcie realizacji zadań inwestycyjnych dotyczących obiektów sportowych na terenie 

całego kraju w roku 2018 MSiT zaplanowało kwotę 21 mln zł. Wsparcie dotyczyć może: 

poprawy stanu przyszkolnej infrastruktury sportowej, przebudowy lub remontu istniejących 

obiektów sportowych oraz budowy nowej (nieprzyszkolnej) infrastruktury sportowej. 

Nabór wniosków przewidziany został na okres od 1 do 31 marca 2018 r.  

12. W związku ze zdarzeniem zrzutu ścieków pochodzenia przemysłowego do kanalizacji 

sanitarnej w ul. Kościuszki w dniu 26 lutego wnoszę o podjęcie wszelkich środków 

prawnych  w celu ustalenia sprawcy/ów oraz wyjaśnienia wszystkich okoliczności w tej 

sprawie oraz o przekazywanie na bieżąco informacji o postępach w w/w sprawie i surowego 

ukarania winnych. 

13. Każda gmina w Polsce, która jest zainteresowana działaniami na rzecz ochrony przyrody, 

może przystąpić do akcji Manifest Gmin Przyjaznych Pszczołom. Propozycja przyłączenia 

się do tej proekologicznej inicjatywy, której głównym celem jest podkreślenie znaczenia 

pszczół dla środowiska i człowieka oraz angażowanie społeczności lokalnych w działania 

na rzecz pszczół w Polsce powinna być  wdrożona w Gminie Szydłowiec gdyż niesie za 

sobą wiele pozytywnych aspektów. Poparcie Manifestu i uzyskanie tytułu Gminy 

Przyjaznej Pszczołom wiąże się z podjęciem przez nasz samorząd działań na rzecz ochrony 

zapylaczy i zachowania różnorodności biologicznej. Naszym zobowiązaniem byłoby  

tworzenie tzw. Miejsc Przyjaznych Pszczołom, czyli przestrzeni, w których pojawią się 

rośliny nektaro- i pyłkodajne m.in. dalia, cynia, lawenda, nasturcja, wrzosy w postaci 

klombów czy rabat kwietnych na trawnikach w parkach, skwerach przy urzędach, szkołach 

i bibliotekach. Mogą być to także aleje drzew wzdłuż dróg lub zakrzewienia śródpolne. 

Oprócz nasadzeń można organizować pikniki i szkolenia dla mieszkańców i rolników, 

zabawy edukacyjne dla dzieci, czy konkursy popularyzujące wiedzę o pszczołach. Im 

więcej i im ciekawsze inicjatywy, tym lepiej - najbardziej aktywne gminy na zakończenie 

akcji mogą otrzymać tablice edukacyjne dotyczące pszczół, które będą mogły umieścić np. 

w parku miejskim. W ramach programu Gminy mogą uzyskać poradnik dla gmin jak 

zagospodarować tereny gminne, aby były przyjazne pszczołom. Zaproponowane w nim 

rozwiązania mają charakter lokalny, mogą być realizowane samodzielnie przez władze 

samorządowe lub razem z mieszkańcami gminy. Co istotne, większość z nich nie wymaga 

dodatkowych nakładów finansowych. Wnoszę o udział Gminy w tym Programie. 

14. Od 30 marca 2018 r. mazowieckie samorządy będą mogły ubiegać się o dofinansowanie 

projektów polegających na wymianie urządzeń grzewczych na te bardziej ekologiczne. 

Likwidacja niskiej emisji w regionie i dbanie o czyste powietrze to główne cele naboru, 

który przeprowadzi Mazowiecka Jednostka Wdrażania Programów Unijnych. Do wydania 

jest przeszło 12,4 mln zł z RPO WM 2014-2020. Unijne dofinansowanie będzie można 

otrzymać na wymianę kotłów, pieców oraz urządzeń grzewczych w gospodarstwach 

domowych, np. inwestycje w kotły elektryczne, olejowe, spalające biomasę lub ewentualnie 

paliwa gazowe.  

Dodatkowo w ramach inwestycji możliwe będzie: 
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 podłączenie budynków do sieci ciepłowniczej lub chłodniczej;  

 przeprowadzenie termomodernizacji budynku, w którym zaplanowano wymianę 

urządzenia grzewczego (zakres prac termomodernizacyjnych musi wynikać z audytu 

energetycznego i musi służyć poprawie oszczędności energii);  

 przebudowa lub budowa infrastruktury technicznej, np. przewodów lub urządzeń 

wodociągowych, kanalizacyjnych, ciepłowniczych, elektrycznych, gazowych, 

telekomunikacyjnych lub włókien światłowodowych na potrzeby projektu;  

 wymiana lub montaż czujników tlenku węgla – czadu.  

 zakup oraz montaż instalacji i urządzeń do produkcji energii elektrycznej i cieplnej ze źródeł 

odnawialnych kotły centralnego ogrzewania, kolektory słoneczne, pompy ciepła, ogniwa 

fotowoltaiczne i inne urządzenia.  

O unijne dofinansowanie ubiegać się mogą jednostki samorządu terytorialnego, ich związki 

i stowarzyszenia oraz jednostki organizacyjne JST posiadające osobowość prawną. 

Maksymalny poziom dofinansowania to 80%. Minimalna wartość dofinansowania projektu nie 

została określona, natomiast maksymalne wsparcie to 1,5 mln zł. Inwestycje mogą być 

realizowane w partnerstwie.  

W związku z powyższym wnoszę o przystąpienie naszej Gminy do naboru.  

15. Kto był inicjatorem (imię i nazwisko lub wydział) wniosku w ramach „Narodowego 

Programu Rozwoju Czytelnictwa” dzięki , któremu gmina Szydłowiec otrzymała wsparcie 

finansowe na zakup książek w wysokości 34.480 zł? 

16. W związku z wycinką 41 drzew (opinia Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska) jaką 

przeprowadził Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich w Warszawie poprzez Rejon 

Drogowy Radom w rejonie drogi wojewódzkiej 727 w Szydłowcu tj. ulicach Zamkowej 

i Kościuszki wnoszę o zwrócenie się do w/w instytucji o zagospodarowanie tego terenu 

poprzez m.in. usunięcie pni, nowe nasadzenia drzew, kwiatów i krzewów oraz cykliczną 

pielęgnację tych miejsc. 

17. Wnoszę o rozważenie koncepcji budowy nowego przedszkola „Tęczowy Miś” w projekcie 

modułowego systemu. Jest to system, który pozwala wybudować przedszkole 

zdecydowanie szybciej (skrócenie czasu realizacji inwestycji o 80%)  i taniej (ok. 70%) niż 

klasyczne przedszkole a w razie konieczności (np. gdy sytuacja demograficzna w okolicy 

się zmieni i zabraknie dzieci) można je złożyć i przenieść tam, gdzie nasi mieszkańcy będą 

tego potrzebować. Przedszkola modułowe to kolorowe, słoneczne, przestronne obiekty 

uwzględniające obowiązujące normy i przepisy, spełniające wszelkie wymogi 

bezpieczeństwa i komfortu oraz nowoczesna technologia stosowana m.in. w Wielkiej 

Brytanii, Holandii i Skandynawii. Obecnie w Polsce bardzo dużo samorządów decyduje się 

na budowę takich obiektów tj. Wrocław, Kraków, Warszawa, Gdańsk, Chorzów, Mińsk 

Mazowiecki, Ząbki. Przykładowe projekty http://www.modulsystem.pl/projects/szkoly-

i przedszkola. 

18. W związku z pismem Mazowieckiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków 

prof. dr hab. Jakuba Lewickiego z dn. 22.05.2017 r. skierowanego do Burmistrza 

Szydłowca w sprawie  projektu „Szydłowiec- renesansowy zespół budowli – kościół, 

ratusz, zamek” wnoszę o przekazanie treści odpowiedzi udzielonej przez Burmistrza 

Szydłowca w/w kwestii.  

19. Na jakim etapie realizacji jest Uchwała Nr 167/XXV/ 2016 z dnia 28.10.2016 r. Rady 

Miejskiej w Szydłowcu w kontekście działalności Stowarzyszenia Gmin i Powiatu 

Szydłowieckiego? 
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Ad 10. 

Nie udzielano odpowiedzi na zapytania i interpelacji radnych na sesji.  
 

Ad 11. 
Przewod. obrad poinformował, że w okresie między sesjami do Rady wpłynęły pisma: 

 Uchwała Nr 2.29.2018 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 

z dnia 19 stycznia 2018 r. w sprawie orzeczenia nieważności w części Uchwały Nr 

XLII/278/17 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie zasad 

udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Szydłowiec dla rodzinnych 

ogrodów działkowych działających na terenie Gminy Szydłowiec, 

 Uchwała Nr 2.28.2018 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 

z dnia 19 stycznia 2018 r. w sprawie orzeczenia nieważności w części Uchwały Nr 

XLI/271/17 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 18 grudnia 2017 r. w sprawie trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół o uprawnieniach szkół 

publicznych, niepublicznych przedszkoli i innych niepublicznych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Szydłowiec oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji, 

 Odpowiedź z dnia 31 stycznia 2018 r. Przewodniczącego RM Marka Artura 

Koniarczyka do Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej im. Janusza Kusocińskiego 

w Sadku oraz Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej im. Stefana Roweckiego 

,,Grota” w Wysokiej w sprawie Kampanii ,,Jesteś widoczny, jesteś bezpieczny”, 

 Pismo z dnia 24 stycznia 2018 r. od Mazowieckiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego 

Oddział Radom w sprawie zasad składania wniosków o dopłaty bezpośrednie oraz 

płatności obszarowe przez producentów rolnych, 

 Zaproszenie od Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Woli Korzeniowej na zebranie 

sprawozdawcze w dniu 10 lutego 2018 r. o godz. 16, 

 Pismo z dnia 31 stycznia 2018 r. od Dyrektor PSP im. Jana III Sobieskiego w Szydłowcu 

do Przewodniczącego RM Marka Artura Koniarczyka z prośbą o ufundowanie nagród 

dla uczestników XV jubileuszowej edycji konkursu międzyszkolnego pt. ,,Wędrówki 

regionalne po Ziemi Szydłowieckiej w 100 – lecie odzyskania niepodległości”, 

 Zaproszenie na Walne Zebranie Sprawozdawcze Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Szydłowcu w dniu 17 lutego 2018 r. o godz. 16, 

 Pismo od Wojewody Mazowieckiego z dnia 2 lutego 2018 r. do Pana Adama ████ 

a załączone do wiadomości Przewodniczącego RM Marka Artura Koniarczyka 

w sprawie odpowiedzi na wniosek o wydanie rozstrzygnięcia nadzorczego, 

 Pismo od Komisarza Wyborczego w Radomiu  z dnia 26 stycznia 2018 r. w sprawie 

informacji o zajęciu przez Państwową Komisję Wyborczą stanowiska dotyczącego 

niektórych przepisów ustawy z dnia 11 stycznia 2018 roku o zmianie niektórych ustaw 

w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania 

i kontrolowania niektórych organów publicznych, 

 Pismo z dnia 13 lutego 2018 r. od Pani Zofii █████ do Komisji Infrastruktury w celu 

zajęcia stanowiska dot. szerokości ciągu pieszo – jezdnego na ul. Kolejowej, 

 Pismo z dnia 13 lutego 2018 r. od Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Warszawie Wydział VIII Zamiejscowy w Radomiu w celu nadesłania odpowiedzi na 

skargę podpisanej przez Burmistrza, 

 Zaproszenie na II posiedzenie Młodzieżowej Rady Miejskiej w dniu 28 lutego 2018 r. 

o godz. 17, 

 Pismo z dnia 23 lutego 2018 r. od Pana Mariana ████do Przewodniczącego RM 

Marka Artura Koniarczyka w spawie przekazania pomnika Jana Pawła II z warunkami, 

 Informacja o realizacji projektu ,,Turystyczny Szydłowiec” w roku 2017, 
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 Sprawozdanie merytoryczno – finansowe Gminnego Koordynatora Sportu 

w Szydłowcu z działalności za 2017 r., 

 Zaproszenie na ,,Dzień Świętości Życia” w dniu 17 marca 2018 r., 

 Informacja od Młodzieżowej Rady Miejskiej w Szydłowcu ws. spotkania 

organizowanego przez MRM dotyczącego Funduszy Europejskich, 

 Pismo z dnia 1 marca 2018 r. od Komisarza Wyborczego w Radomiu w sprawie 

podziału gminy na okręgi wyborcze, 

 Wniosek z dnia 8 marca 2018 r. od mieszkańców ul. Górnej w Szydłowcu w sprawie 

podziału gminy Szydłowiec na okręgi wyborcze, ustalenia ich numerów i granic, 

 Kalendarium Wydarzeń Gminy Szydłowiec w 2018 r., 

 Kalendarium wydarzeń organizowanych w ramach ,,Obchodu Roku Niepodległości”, 

 Zamierzenia Programowe Szydłowieckiego Centrum Kultury – Zamek na 2018 rok, 

 Sprawozdanie z prac i działań podjętych w 2017 roku z zakresu kompetencji stanowiska 

ds. zarządzania kryzysowego, ochrony ludności i spraw obronnych Urzędu Miejskiego 

w Szydłowcu, 

 Odpowiedź z dnia 12 marca 2018 r. od Pełnomocnik ds. Społecznych i współpracy 

z organizacjami pozarządowymi Jadwigi Kopyckiej dla radnego RM Macieja 

Kapturskiego dot. terminów realizacji wypoczynku zimowego oraz letniego przez Klub 

Sportowy ,,Akademia Piłkarska Szydłowiec”, 

 Informacja z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych Gminy Szydłowiec, 

 Pismo z dnia 12 marca 2018 r. od Państwa Eweliny i Jarosława ████ w sprawie 

wprowadzenia do uchwały Nr 91/XIV/12 Rady Miejskiej w Szydłowcu zapisu 

dotyczącego dodatkowego miejsca wyznaczonego pod handel (targowiska).  

 

Ad 12. 

Wiceprzewodniczący RM Józef Jarosiński stwierdził, że w związku z odczytanymi pismami 

chciałby zadać pytanie Przewodniczącemu RM. Wszyscy mogli dowiedzieć się, że Kolegium 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie podjęła uchwały w sprawie orzeczenia 

nieważności w części uchwał Rady Miejskiej. Zapytał kto był poinformowany o treści tych 

uchwał. Zapytał także dlaczego powyższe uchwały nie zostały odczytane podczas 

procedowania nowych projektów uchwał w tych sprawach.   

 

Przewod. RM Marek Artur Koniarczyk oznajmił, że mowa jest tutaj o dwóch uchwałach tj. 

Uchwały Nr 2.29.2018 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 19 

stycznia 2018 r. w sprawie orzeczenia nieważności w części Uchwały Nr XLII/278/17 Rady 

Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie zasad udzielania dotacji celowej 

ze środków budżetu Gminy Szydłowiec dla rodzinnych ogrodów działkowych działających na 

terenie Gminy Szydłowiec oraz Uchwały Nr 2.28.2018 Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 19 stycznia 2018 r. w sprawie orzeczenia nieważności 

w części Uchwały Nr XLI/271/17 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 18 grudnia 2017 r. 

w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół o uprawnieniach szkół 

publicznych, niepublicznych przedszkoli i innych niepublicznych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Szydłowiec oraz trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji. Projekty uchwał zostały 

przygotowane i przyjęte na obecnej sesji, wynikło to właśnie z tego, że wystąpiły te 

nieważności uchwał. W uzasadnieniach do projektów uchwał także była o tym wzmianka. 

Osoby, które przygotowywały i  przedstawiały te projekty uchwał o tym mówiły, o tych 

orzeczeniach nieważności. Jeżeli ktoś chciałby zapoznać się z tym bliżej to wystąpiły 

uchybienia w § 3 i § 4. Dotyczyły też załącznika do uchwały oraz sprzeczności z przepisami 
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prawa i finansów publicznych oraz zasad techniki prawodawczej. Nie będzie się odnosił na 

zasadnością tych orzeczeń, taka była opinia RIO. Skutkiem czego zostały przygotowane nowe 

projekty uchwał.  

 

Wiceprzewodniczący RM Józef Jarosiński stwierdził, że nie otrzymał dokładnej odpowiedzi 

na postawione pytania, poprosił o odpowiedź na postawione pytanie.  

 

Przewod. RM Marek Artur Koniarczyk odpowiedział, że opinie zostały przekazane przez 

Burmistrza do wydziałów, które miały przygotować korektę projektów uchwał i to zostało 

wykonane. Dodatkowe zwrócił się, aby wszystkie te uwagi znalazły się w uzasadnieniach. 

Zwrócił się o odczytanie uzasadnień do projektów uchwał. Każdy radny miał wiedzę 

o zaistniałej sytuacji podczas podejmowania uchwał w dniu dzisiejszym. Można było zadawać 

w tym temacie pytania na posiedzeniach komisji i takie pytania były zadawane.  

 

Radna Dorota Jakubczyk poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Budżetu był omawiany 

nowy projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół 

o uprawnieniach szkół publicznych, niepublicznych przedszkoli i innych niepublicznych form 

wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Szydłowiec oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji. Dyrektor ZEiFO 

miała przy sobie uchwałę RIO i informowała o tym radnych. Każdy radny mógł o tę kwestię 

dopytać na posiedzeniu. Uchwały są dostępne w Biurze Rady Miejskiej. Uważa, że w tym 

temacie nie nastąpiło żadne uchybienie.  

 

Radny Paweł Bloch zwrócił się o dostarczenie dla niego kserokopii uchwał RIO.  

 

Przewod. RM Marek Artur Koniarczyk poinformował, że kierował do Prezydium Rady 

Miejskiej oraz Przewodniczących Komisji Stałych dokument z RIO dotyczący zwołania 

posiedzenia RIO, na którym będą procedowane uchwały Rady Miejskiej w Szydłowcu.  

 

Radna Dorota Jakubczyk poinformowała, że zapoznała się z treścią uchwał RIO i nie życzy 

sobie aby jej to kserowano.  

 

Przewod. RM Marek Artur Koniarczyk dodał, że należy bardziej interesować się pismami 

które kieruje do Prezydium Rady Miejskiej i Przewodniczących Komisji. Takie tematy nie 

powinny mieć miejsca na sesji, ponieważ w tym momencie jest to ,,wędrówka personalna”.  

Zawsze stara się przekierowywać pisma według właściwości. Uchwały RIO są dostępne 

w Biuletynie Informacji Publicznej i każdy może do nich zajrzeć.  

 

Radny Paweł Bloch oznajmił, że otrzymując materiały jako radny ma z nimi bezpośredni 

kontakt i nie musi ich szukać na BIP-ie. Jednak tego dokumentu nie otrzymał a jedynie 

wyjaśnienie do niego.  

 

Wiceprzewodniczący RM Józef Jarosiński stwierdził, że miło usłyszeć że dokumenty są 

dostępne na BIP - ie, to po co mają radni dostawać materiały skoro są dostępne na BIPie.  

 

Przewod. RM Marek Artur Koniarczyk oznajmił, że dodatkowo powiedział, że takie 

informacje znajdują się na BIPie. Uważa, że miejsce i ranga tej sali nie przystoi takim 

dyskusjom. Jest wiele ważniejszych rzeczy do wykonania i zrealizowania niż taka dyskusja i na 

takie tematy. Przyjął to jednak do siebie, ponieważ jest to jego obowiązek i postara się jeszcze 

lepiej wypełniać swoje obowiązki.  
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Sołtys wsi Świeczek Ewa Kaczor zgłosiła problem, który zgłaszała już w grudniu, że na 

przystankach na Świerczku zostały powybijane szyby. Zwróciła się o interwencję w tej sprawie, 

może zamiast szyb zamontować tam inne płyty np. z pleksy lub coś podobnego. Nie był to akt 

wandalizmu a efekt koszenia traw w rowach i kamieni spod kos mechanicznych, które rozbiły 

szyby.  

 

Ad 13. 

Na tym porządek LXIV sesji został wyczerpany. 

 

Przewod. obrad wypowiadając formułę „Wysoka Rado, zamykam LXIV sesję Rady 

Miejskiej w Szydłowcu” zamknął LXIV sesję Rady Miejskiej w Szydłowcu. 

 

Czas trwania sesji od godz. 1230 do godz. 1530 

 

Rada podjęła uchwały: XLIV/289/18, XLIV/290/18, XLIV/291/18, XLIV/292/18, 

XLIV/293/18, XLIV/294/18, XLIV/295/18, XLIV/296/18, XLIV/297/18, XLIV/298/18, 

XLIV/299/18. 

 

Głosy w głosowaniu jawnym przeliczał Łukasz Stasiak. 

 
Protokołował: 

Łukasz Stasiak 

Przewodniczący obrad 

 

Marek Artur Koniarczyk 

 

 

 

 

 

Na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej z dnia 6 września 2001 r. 

(Dz. U. z 2016 r., poz. 1764) oraz w związku z art. 1 ust. 1 ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. 

o ochronie danych osobowych (Dz. U. z 2016 r., poz. 922 ze zm.). W publikowanym protokole 

wyłączono jawność informacji publicznej w zakresie danych osobowych, działając w interesie 

osób fizycznych.  

 

Wyłączenia dokonał Łukasz Stasiak – Inspektor Biura Rady Miejskiej w Szydłowcu. 
 


